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Z Á P I S N I C A 
 

 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  

ktoré sa konalo dňa 15. decembra 2014 o 15.30 hod. v rokovacej miestnosti  

Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

 

R O K O V A N I E 
  

1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. Zloženie sľubu 

poslanca 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 

obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 

Starosta skonštatoval, že na 2. zasadnutí OZ je prítomných 12 poslancov, čo je nadpolovičná 

väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7 

rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa 

schopné.  

 

Z dôvodu neúčasti na ustanovujúcom zasadnutí OZ, pristúpil k zloženiu poslaneckého sľubu p. 

Jozef Dráb na 2. zasadnutí OZ.  

 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov, že svoju neúčasť na zasadnutí ospravedlnili : 

Mgr. Dušan Lipták   

 

Za zapisovateľku zápisnice starosta určil zamestnankyňu Obecného úradu Mgr. Zuzanu 

Škripkovu, za overovateľov zápisnice určil poslancov OZ p. Štefana Trúchleho a p. Mgr. Braňa 

Stempina 

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 2. zasadnutia 

OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 2. zasadnutia OZ bola v súlade           

s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená 

na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 11.12.2014 o 15:30 hod.  

 

Hlasovanie o zmenách programu: 

1. zmena programu – Doplnenie bodu číslo 10 – Informácia o zmene organizačného poriadku 

Obce Oščadnica zo dňa 28. 11. 2014 ,  a tým sa poposúva poradie  ostatných bodov na 11 a 

12. 

 

Hlasovanie o zmenách programu: 

  Prítomní: 12 poslancov 

     Za:  12 poslancov 

    Proti:  0  poslancov 

         Zdržalo sa: 0 poslancov 
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Program: 
 

1.   Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. Zloženie sľubu poslanca. 

2.   Kontrola uznesení OZ. 

3.   Prerokovanie Návrhu Všeobecného záväzného nariadenia Obce Oščadnica o miestnych 

      daniach, miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok  

      2015.  

4.   Úprava rozpočtu na rok 2014. 

5.   Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť  

      zasadnutia obecného zastupiteľstva, určtenie sobášiacich. 

6.   Zriadenie obecnej rady a voľba jej členov. 

7.   Zriadenie komisií a voľba ich predsedov. 

8.   Určenie platu starostu obce. 

9.   Určenie výšky odmien poslancov OZ. 

10. Informácie o zmene organizačného poriadku Obce Oščadnica s účinnosťou od 01.12.2014. 

11. Diskusia 

12. Záver  
 

Za overovateľov zápisnice boli určení:     p. Štefan Trúchly a p. Mgr. Braňo Stempin 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená:  Mgr. Zuzana Škripková, zamestnankyňa OcÚ 

 

O 15:50 hod. sa do rokovacej miestnosti dostavil p. MUDr. Ľudovít Cabuk 

 

 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 1/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 2/2014: 

Prítomní:   13 poslancov 

Za:    13 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenia Oz sa plnia priebežne. Ďalej oboznámil prítomných, že 

nedošlo k naplneniu uznesenia týkajúceho sa vodovodu – občiansko-súdeného podania z 

časového hľadiska vzhľadom na zdravotné problémy.  

 

3.) Prerokovanie Návrhu Všeobecného záväzného nariadenia Obce Oščadnica 

o miestnych daniach, miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na rok 2015. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ, že Návrh VZN bol zverejnený na Úradnej tabuli 

30.11.2014. Počas 10 dňovej lehoty tohto zverejnenia neboli k VZN doručené žiadne 

pripomienky. Najpodstatnejšou zmenou bolo zavedenie poplatkov za odpad pre majiteľov 

budov, ktorí nemajú trvalý pobyt v obci. Ďalej starosta konštatoval, že vypadol poplatok za 

ubytovanie za lôžko. 

p. Július Ganóczy 

„Doteraz platili za lôžko a teraz budú ako platiť?“ 
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Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Vlastník budovy bude povinný zaplatiť za objekt sumu 10 € ročne.“ 

 

p. Július Ganóczy 

„Chaty v okrajových častiach majú povinnosť mať svoje kontajnery alebo Obec tam dá 

kontajnery? Napr. kedysi boli v Závozoch boli obecné kontajnery. Uvažuje sa nad zavedením 

spoločných veľkoobjemových kontajnerov do týchto okrajových častí? „ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Čo sa týka odľahlých časti, je jediné riešenie dať tam veľkoobjemový kontajner. Samozrejme 

má to aj negatívum, že po jeho naplnení tam bude chodievať zver. Zvoz bežný v dvojtýždňovom 

intervale je možný len tam kde sa dostane zvozové vozidlo. Je tu možnosť zakúpenia vlastných 

kontajnerov chatármi a ich následne umiestnenie po dohode s niekým na dostupnom mieste.  

„Čo sa týka otázky veľkoobjemových kontajnerov, zvoz odpadu je možný do Zberného dvora 

kde sa nachádzajú. Stojí za zváženie či dať na odľahlejšie časti, ako napr. Laliky, Rovne, 

Vreščovka veľkoobjemové kontajnery. Ostáva len otázne aby nedochádzalo zneužívaniu.“ 

 

RNDr. Anna Kozová 

„Si myslím, že ak by mal fungovať zberný dvor tak je to najlepšie riešenie, pretože maximum 

ľudí si to tam môže zviesť. Skôr tu ide o nejakú osvetu a citlivosť ľudí k životnému prostrediu. 

Všetci majú kontajnery a smeti hodia s odpadom do potoka.“ 

 

Mgr. Braňo Stempin 

„Možno by bolo riešením dať na káblovú televíziu výzvu s informáciami, že je možné doniesť 

takýto nadrozmerný odpad do zberného dvora.“ 

 

Štefan Trúchly  

„Ja by som neodporúčal takéto veľkoobjemové kontajnery, nakoľko u nás sú stredné ak keď to 

niekto nechá otvorené mačky to všetko povyberajú. Tí čo to chodia zbierať to po zemi 

nepozbierajú. Súhlasím s riešením zberného dvora.“  

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Ako viete v minulom volebnom období som predkladala návrh od občanov či by nemohli byť 

tie veľkoobjemové kontajnery. Pán starosta vtedy konštatoval, aby sa nestalo to, že by ľudia brali 

ako dopadové miesto a neustále tam zvážali odpad. Už vtedy konštatoval starosta, že je zberný 

dvor.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Išiel informačný leták spolu s poplatkami za odpad.“ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č.3/2014.“ 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 3/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 3/2014: 

Prítomní:    13 poslancov 

Za:     13 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 
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4.) Úprava rozpočtu na rok 2014.  

 

Starosta konštatoval, že ide o úpravy rozpočtu, ktoré súvisia s reálnym čerpaním rozpočtu. 

Konkrétne ide o posun nerealizovaným projektov do rozpočtového roku 2015.  

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 4/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 4/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 4/2014: 

Prítomní:     13 poslancov 

Za:      13 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

5.) Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť  

          zasadnutia obecného zastupiteľstva, určenie sobášiacich. 

 

Starosta oboznámil poslancov, že dňom 15.12.2014 do funkcie zástupcu starostu obce bol 

menovaný PaedDr. Marek Dudiak, ktorý tento návrh prijal. Ďalej starosta konštatoval, že funkcia 

je do doby než nastanú podmienky na zánik mandátu starostu. Z poverenia vyplýva len 

kompetencia vedenia zastupiteľstva v čase starostovej neprítomnosti. Následne pristúpil 

starostku k ďalšiu bodu – určenie sobášiacich a prenechal toto rozhodnutie na poslancov. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č.5/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 5/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 5/2014: 

Prítomní:   13 poslancov 

Za:    13 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

6.) Zriadenie obecnej rady a voľba jej členov. 

 

Starosta oboznámil poslancov so skutočnosťou, že obecné zastupiteľstvo podľa zákona 

o obecnom zriadení má právo zriadiť obecnú radu ako poradný orgán starostu obce.  

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Koľko členov bude v rade?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„5 členov.“ 

 

František Lipták 

„Treba dať 2 členov z KDH, 2 SMER a 1 zo zvyšných strán.“ 

 

Dávid Kučák 

„Ja si tiež myslím, že by to malo byť skôr podľa oblastí ako z politických strán.“ 
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Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Takýto kľúč bol aj v predošlom období.“ 

 

František Lipták 

„Tak keď dáme Štefana Trúchleho za Rovne, Ja za Vyšný Koniec, Centrum PaedDr. Marek 

Dudiak, Nižný Koniec Štefana Vojtuš a Ing. Gabriela Kuchajdíková.“ 

 

 Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Ktorého Štefana, Vojtuša?“ 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 6/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 6/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 6/2014: 

Prítomní:   13  poslancov 

Za:    13 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

7.) Zriadenie komisií a voľba ich predsedov. 

 

Starosta informoval poslancov aké komisie boli zriadene v predošlom volebnom období a ich 

funkcia bola poradný orgán zastupiteľstva. Zároveň oznámil poslancom možnosť rozhodnutia 

ponechania resp. zlúčenia, zrušenia pôvodných komisií a do budúceho zastupiteľstva 

predkladanie návrhov na členstvo v jednotlivých komisiách.  

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Ja si myslím, že nemá zmysel vytvárať komisie, len kvôli tomu aby boli ak nefungujú. Okrem 

tej sociálnej a kultúrnej. Ľudia sa tam napísali ale vôbec nechodili.“ 

 

Július Ganóczy 

„Ako nehnevaj sa, ale je strašne alibistické to čo tu hovoríš.“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Ja len hovorím realitu aká bola.“ 

 

 

Martin Kučerik  

„Navrhoval by som tu štruktúru prehodnotiť. Myslím, že by bolo vhodné zachovať všetky 

komisie a iniciovať stretnutie by mal predseda.“ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Ak by mali tie komisie fungovať a malo by sa tam prihlásiť viac ľudí, treba zvážiť to, že 

komisia nemusí byť uznášania schopná. Možno by sme mali prehodnotiť tých 5 komisií či 

nezlúčiť napr. tri príbuzné kde je väčšia pravdepodobnosť stretnutia členov komisií.“ 

 

  

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 



6 

 

„Z praxe napríklad sme reálne využili pri realizovaní akcií prizvaním predsedkyne kultúrnej 

komisie.“ 

 

Marta Hamacková 

„Sociálna komisia nie je schopná sa s nikým zlúčiť. Pracuje samostatne. Členovia by boli 

najradšej keby im bolo zaplatené.“ 

 

Dávid Kučák 

„Myslím si, že nie je vhodné zlučovať komisie z dôvodu úzkej špecializácie každej jednej. Skôr 

by sa mal zaviesť mechanizmus vykazovania činnosti.“  

 

Marta Hamacková 

„Ja raz za rok čítam čo sme robili. A v komisií môžu byť 4 členovia a 5 predseda?“ 

 

 Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Áno, tak ako to bolo. Čím by bol väčší počet členov, tým väčší problém s uznášania 

schopnosťou.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Ďalej by sme pristúpili k voľbe predsedov komisií. Platí také  zaužívané pravidlo, že predseda 

bol z kruhu poslancov alebo z kruhu ľudí, ktorí pôsobia v obci. Čo sa týka predošlého zloženia – 

pre životné prostredie a výstavbu bol p. Trúchly,  pre školstvo, mládež a šport bola Ing. 

Kuchajdíková, sociálne veci p. Hamacková, kultúra komisia p. Mgr. Mačuhová a v komisií pre 

cestovný ruch bol p. Smolka. Ja by som predniesol návrh čo sa týka komisie cestovného ruchu 

a to konkrétne p. poslanca Drába. Je nejaký poslanecký návrh pre komisiu pre životne prostredie 

a výstavbu ? 

 

Miroslav Wimmer   

„Navrhujem Vojtuša.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Keďže nie je žiadny iný návrh, dávam o tomto hlasovať.“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Môj názor je taký, že je to zbytočne.  Či vôbec  budú nejaký ľudia ochotní spolupracovať. 

A akú máme vlastne kompetenciu?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Táto komisia by mala pripravovať odporúčania pri zmene územného plánu. Momentálne je 

situácia taká, že musíme prehodnocovať územnoplánovaciu dokumentáciu.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„V komisií pre školstvo, mládež a šport bola Ing. Gabriela Kuchajdíková.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Ja by som navrhovala pani RNDr. Kozovú 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Keďže tu máme mladých ja by som navrhoval p. Kučerika.  

 

Martin Kučerik 
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„Ale ja nie som poslanec.“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Nemusíš byť.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Komisie sú zložené z poslancov a ďalších osôb zvolených obecným zastupiteľstvom. Zloženie 

a úlohy komisie vymedzuje OZ.“ Čo sa týka komisie sociálnych vecí v predošlom období tam 

bola pani poslankyňa Hamacková. Táto komisia aktívne pracovala, takže predpokladám že iný 

návrh nebude. V predošlom období v kultúrnej komisií bola pani Mgr. Mačuhová. Má niekto iný 

návrh? “  

 

František Lipták 

„Fungovala?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Áno fungovala. Reálne pripravovala akcie.“  

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 7/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 7/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 7/2014: 

Prítomní:    13 poslancov 

Za:     13 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

 

8.) Určenie platu starostu obce. 

 

Starosta oboznámil poslancov, že v zmysle zákona pre rok 2014 schválený plat starostu, ktorý 

tvoril 2,34 násobok priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve zvýšený 

o 19,47% čo bolo po zaokrúhlení 2304,00 € v hrubom. Starosta ďalej konštatoval, že predkladá 

ten istý návrh bez zmeny.  

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Navrhujem aby plast starostu bol zaokrúhlený na celé stovky, aby neboli desatine čísla, čiže aby 

bol plat starostu 2400 €.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Zaokrúhľuje sa na celé eura ale tým pádom musia byť upravené percenta. Navýšene predstavuje 

číslo 24,47%. Výsledná suma by bola 2399,98, po zaokrúhlení 2400,00€ v hrubom. “  

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 8/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 8/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 8/2014: 

Prítomní:    13 poslancov 

Za:     13 poslancov 

Proti:         poslancov 
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Zdržal sa hlasovania:    poslancov 

 

 

9.) Určenie výšky odmien poslancov OZ. 

 

Starosta konštatoval, že poslanci OZ sú odmeňovaní v zmysle zásad odmeňovania poslanca 

pričom výška odmeny poslanca je vždy určená pre kalendárny rok. 

  

Miroslav Wimmer 

„Môže to ostať tak ako to je.“ 

 

František Lipták 

„Navrhujem to ponechať bez zmeny.“ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 9/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 9/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 9/2014: 

Prítomní:     13 poslancov 

Za:      13 poslancov 

Proti:         0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:     0 poslancov 

 

10.) Informácia o zmene organizačného poriadku Obce Oščadnica s účinnosťou od 

01.12.2014 

 

Starosta oboznámil prítomných so skutočnosťou, že 01.12.2014 bol upravený organizačný 

poriadok Obce Oščadnica o jedno pracovné miesto na referáte správy a údržby majetku.  

 

František Lipták 

„Kto to je. Ako sa volá?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Pán Štefan Zeljenka.“ 

 

František Lipták 

„Čo robí?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Je vyučený stolár. Má vodičské oprávnenie na všetky typy okrem autobusov, tzn. je využiteľný 

na zimnú údržbu. Tiež pôsobí v dobrovoľnom hasičskom zbore “ 

 

Július Ganóczy 

„Bolo na to nejaké výberové konanie?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Priamo sa to vybralo.“ 
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Július Ganóczy 

„Si myslím, že do budúcna by malo byť nejaké výberové konanie. Ale ako proti Štefanovi 

nemám nič. Lebo to samotné meno evokuje, že tam niečo nie je v poriadku. Treba si dávať na 

takéto veci pozor.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Zákon neprikazuje robiť výberové konanie. Je to post robotníka. Bolo to tak, že ja som ho 

oslovil, nie naopak, pretože sme riešili potreby, ktoré máme.“ 

 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 10/2014.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 10/2014, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 10/2014: 

Prítomní:    11  poslancov 

Za:     11  poslancov 

Proti:        0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    2  poslancov 

 

 

11.) Diskusia. 

 

 

Pán Ceniga rozdal poslancom návrh rozpočtu na rok 2015 a zároveň ich pozval na Výročnú 

schôdzu. Následne v skratke p. Koza oboznámil prítomných s návrhom rozpočtu na rok 2015.  

 

 

 

12.) Záver. 

 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

Zápisnica podpísaná: 

 

V Oščadnici dňa .................................. 

 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica            prednosta obecného úradu 

 

 

 

            Mgr. Braňo Stempin                                                                 Štefan Trúchly     

         1. overovateľ              2. overovateľ 

 

KONIEC o 17:14 hod. 


